
Jaarverslag Stichting Natuurlijk Otterlo 2020.

Een bijzonder jaar, dit “corona”jaar. 

De gevolgen voor de natuur in en om Otterlo waren niet gering.
Hoewel de Horeca op een zeer laag pitje werd gezet, was het druk op de 
vakantieparken. Met als gevolg dat ook de recreatie druk op onze gebieden fors is 
toegenomen.
De wandelaars, de honden, de fietsers, de mountainbikes werden in grote getale 
aangetroffen en daarmee werd de druk op het gebied groter dan ooit. Mogelijk een 
voorproefje van wat ons de komende jaren te wachten staat.

2020 is ook het jaar van de doorbraak.

Op initiatief  en uitnodiging van de eigenaar van de Waldhoorn, Jan-Willem Bloem, 
kwamen de besturen van Otterlos belang en Natuurlijk Otterlo bij elkaar om in de 
schietkelder van de Waldhoorn hun krachten te meten en  daarna gezamenlijk te 
eten en van gedachten te wisselen in een meer ontspannen sfeer.

Dat heeft gewerkt!

Men heeft kans gezien om een gemeenschappelijk plan te ontwikkelen, waarin de 
nodige ruimte werd geboden voor woningbouw en de nieuwe dorpshuis, annex 
sportzaal én er een begin kan worden gemaakt aan het herstel van de zo belangrijke 
natuurwaarden.
Kort gezegd: gevarieerde woningbouw aan de Weversteeg inclusief maximale 
duurzaamheid en natuurvriendelijkheid. Onderlangs terug naar de natuur en 
hulpmotor voor de Zandingsheide . Gerichte aandacht voor de totaliteit van de 
natuurlijke en landschappelijke waarden van Otterlo door het initiëren van een 
gebiedsproces.

Dit plan is aan de gemeente gepresenteerd als een breed gedragen wens  en 
vervolgens onder leiding van wethouder de Pater uitgewerkt.

In het najaar bleek dat er voldoende politieke draagvlak lijkt te zijn om het plan zowel 
aan het college van B&W als ook aan de gemeenteraad voor te leggen. Dat zal dan 
plaatsvinden aan het begin van 2021.

De voortekenen zijn gunstig.

 


